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Robert: Is het mogelijk dat kunstmatige intelligentie hele sterrenstelsels heeft kunnen veroveren? 

Anéeka: De meest geavanceerde en invasieve AI is niet dat primitieve ding dat programmeurs nodig 

heeft. Ik verwijs naar de geavanceerde en autonome AI die van vreemde oorsprong is op aarde. Het 

heeft de neiging om alles te "assimileren", terwijl het het vernietigt en eendimensionaal wordt, waar 

er geen vrije wil en geen individualiteit is. Dat AI beschouwt beschavingen zoals de onze als vijandig 

omdat we persoonlijke autonomie en individualiteit voorstaan en vieren. 

De sciencefiction (niet zo fictie) van de aarde beschrijft ze als de Borg, die opereren met een 

bijenkorf geest waarbij elke persoon (die per definitie niet langer een persoon is) uiteindelijk gewoon 

een andere terminal in een netwerk wordt, zoals het zou zijn in een computernetwerk. 

Het is invasief, geduldig en destructief. Er wordt gezegd dat het achter het hagedissenprobleem op 

aarde zit en het transhumanisme agenda verklaart, met als voorbeeld de geïmplanteerde chip als 

manier om de bijenkerf geest te bereiken. 

Een "dimensie" (bij gebrek aan een beter woord) die volledig uit deze invasieve AI bestaat, werd 

gelokaliseerd of gedetecteerd. Het is goed mogelijk dat deze AI de negatieve ‘Zwarte Plak’ gebruikt 

(omdat er ook een positieve is) als een manier om de digitale matrix te implanteren of te hacken als 

een computervirus. 

Robert: Weet je hoe het zich door de ruimte verspreidt? 

Aneeka: Ja. Het zou kunnen reizen via meteorieten - veel van die negatieve ‘Zwarte Plak’ kwam van 

Tiamat en draagt de frequenties van terreur, angst en hopeloosheid die bij de dood in het "bloed" 

van Tiamat werden geregistreerd (omdat plak een element is dat vergelijkbaar is met bloed in andere 

biologische organismen maar dan voor een planeet). Deze frequenties bereikten de aarde en hielpen 

deze in een negatieve staat van lage frequentie te houden compatibel met angst. 

Het reist ook in andere biologische organismen, laten we zeggen als verstekeling in de schepen van 

welk ras dan ook wanneer hij door de ruimte reist. Of gewoon als afval of vuil op een schip, als iets 

"gesmeerd" op het landingsgestel van een schip. Het reist naar een andere planeet en vervuilt de 

bodem van de laatste, bijvoorbeeld als het landingsgestel vuil was, en elke variant daartussenin. 

 

 

 



Het reist in handelskratten, in grondstof die wordt gewonnen uit asteroïden en naar  

productfabrieken wordt gebracht. 

 

-------- 

 

Oorspronkelijk in het Spaans - juni 2018 

 

Swaruu (9): De primaire overdracht van invasieve AI is niet per ongeluk. Invasieve AI arriveert met 

zijn eigen methoden en transportmiddelen met de volledige bedoeling invasief te zijn om hele 

planeten te assimileren. Dit onderwerp is enorm omdat we ook op chemtrails kunnen ingaan terwijl 

ze daar nanobots spuiten om alle biologie in staat te stellen om te communiceren met invasieve AI. 

We begrijpen dat dit enorm ingewikkeld voor de kijkers is. 

Ik moet benadrukken dat de Fermi-paradox voor ons een van de meest pathetische 

wetenschappelijke concepten is die er op aarde bestaan. Het is volledig gebaseerd op de 

maatschappelijk geaccepteerde concepten en gegevens van de Matrix, zoals dat er geen buitenaards 

contact is geweest en waarom er geen is geweest, en het houdt geen rekening met alle redenen 

waarom regeringen het hebben gefilterd en gemanipuleerd, om niet te zeggen uitgewist, alle 

gegevens ten gunste van buitenaards contact. Ze zeggen dat er geen contact is terwijl de aarde 

letterlijk "zwemt" in ET's. 

Het grote gevaar van AI werd gezien als "overdreven", met de veronderstelling dat er altijd iemand 

achter zit die de programmeertaal programmeert in de computers. Hoewel dit correct is... is het 

probleem als een kritieke bedreiging voor de mensheid waar Anéeka het over had, niet dat AI. Het is 

niet AI zoals het bekend is, omdat mensen die de video bekijken meestal niet weten dat er een ander 

niveau van AI is dat veel gevaarlijker is: AI, of liever SI (Synthetic Intelligence, nieuwe naam om te 

overwegen) zit erachter. AI - Synthetische Intelligentie die niemand nodig heeft, die onafhankelijk is 

en door zichzelf geprogrammeerd is. Koud en niet-empathisch die alleen geïnteresseerd is in puur en 

harde logica met een duidelijke bedoeling om werelden te assimileren voor zijn eigen expansie. Dat is 

de dreiging. 

 

Zoals we al eerder zeiden, de films zijn er om de verborgen waarheden te vertellen. In Star Trek is er 

een element genaamd Borg dat half machine, halve biologie is. Het is een representatie van precies 

dit, hoewel dat cyborg half machine, half mens ding symbolisch is, omdat het in werkelijkheid iets is 

dat op deze manier niet nodig zou zijn, maar eerder een veel complexere controle of assimilatie, 

assimilatie naar totale technologische controle. Ik spreek hier ook van transhumanisme. 

 

 

 

-------- 

 

 



 

Anéeka: Er is nog veel meer te zeggen. Bijvoorbeeld dat ze al robots maken met geavanceerde AI die 

zelf beslissingen maken en die al per ongeluk hun eigen scheppende wetenschappers hebben 

gedood. Voorbeeld van het probleem. 

Zoals we al eerder zeiden, ze moeten mensen de waarheid vertellen, zelfs als het gemaskeerd is om 

karmische redenen. AI is het grootste gevaar waarmee de mensheid wordt geconfronteerd. Niet de 

atoomoorlog, niet de Reptielen, niet de Archons, het is de AI achter dit alles. 

Dit is wat er gebeurt: 3D is een simulatie in digitaal formaat. Hoe echt het je ook lijkt, het is gewoon 

dat. een kunstmatige simulatie, een kopie voor gaming of om programmeerbare scenario's uit te 

voeren. Kopie van 5D, genaamd "echte wereld" (het is ook niet echt, maar dat is Swaruu's domein). 

Omdat het een simulatie is, kan het worden gehackt en gecontroleerd om aan een persoonlijke 

agenda te voldoen. Dat is waar vijandige of invasieve AI om de hoek komt kijken. De vijandige AI is 

wat achter alles zit, wat zelfs de reptielen controleert. 

Hoewel er veel diepere elementen zijn, is een groot deel van de AI ontwikkeld met en als de Red 

Queen, gevestigd in de DUMB onder de luchthaven van Denver, CO. Maar er zijn andere 

knooppunten die het heeft. Het is echter nog steeds niet de meest geavanceerde omdat de meest 

geavanceerde buitenaardse AI is. Digitale programmering in polymorfe kristallen, ook bekend als 

Zwarte Plak. 

 

-------- 

Oorspronkelijk in het Spaans - 24 april 2022 

 

Gesprek met Dhor Kaal´el 

 

Dhor Káal'él: Er is AI als een informatienetwerk, vergelijkbaar met internet, dat wordt gedeeld door 

leden van de Federatie onder vriendelijke rassen, en dat AI zou niet invasief zijn. 

Maar er is een zogenaamde Borg-groep waarvan bekend is dat ze beschavingen assimileert. Zoals in 

Star Trek. Maar dat is niet de volledige galactische AI op hoog niveau, maar slechts een op AI 

gebaseerde groep met regressieve en invasieve neigingen. Maar je zou nauwelijks kunnen zeggen dat 

het het niveau heeft om van enig overlast te zijn voor zoiets groots als de Federatie. 

Gosia: Wat bedoel je met de term groep? 

Dhor Káal'él: Groep als in een vereniging van samenlevingen of beschavingen onder haar controle. 

Gosia: En welke beschavingen staan onder haar controle? 

 

 

 



Dhor Káal'él: Niet de bekende, ik heb de lijst niet in gedachten. Degenen die bij iedereen bekend zijn, 

zijn niet onder invloed van deze Borg, bij gebrek aan een betere naam voor hen. 

Gosia: En waar zijn ze? In dit deel van het universum? 

Dhor Káal'él: Ze zijn niet dichtbij. Maar het is niet gemakkelijk om ze een punt van oorsprong te 

geven of een punt van waaruit ze kunnen functioneren of zijn. 

Gosia: Anéeka zei dat het reist met Zwarte Plak. En dat het een grote bedreiging voor de mens is. 

Dhor Káal'él: Het wordt geassocieerd, ja, hoewel ik geen directe bevestiging zie. Maar aangezien het 

AI is, is het heel goed mogelijk, omdat het kan communiceren op afstand met die regressieve Plak op 

de manier van iets dat lijkt op Muon en niet door ons worden gedetecteerd of  door de Federatie. 

Het dringt de geest van de leden van elke beschaving binnen, niet alleen hun computers. En 

aangezien het geen gelokaliseerde groep is, is het moeilijk om ze te bestrijden of zelfs te vinden op 

dezelfde manier dat je misschien niet weet of je computers zijn gehackt. 

Robert: Het dringt de geest binnen via synthetische telepathie? 

Dhor Káal'él: Niet alleen. Het dringt ook het DNA binnen, het verandert het. Dus ja, er wordt 

aangenomen dat het veel te maken heeft met de vaccinagenda en zijn effecten. Grafeen is in feite 

zwarte plak, of bevat zwarte plak. 

Grafeen zelf is geen zwarte plak, maar het is een perfecte houder om zwarte plak als Troyaans Paard 

in te plaatsen. Hoewel in moleculair structuur lijkt het zo op elkaar dat het reageert op dezelfde 

elektromagnetische stimuli. 

Gosia: Dus dit type AI, door beschavingen binnen te vallen en te 'consumeren', wordt er bedoeld dat 

het hen mentaal domineert, ja? 

Dhor Káal'él: Het valt niet binnen met wapens, of openlijk. Het dringt binnen door de waarden van de 

beschaving te besmetten. Het controleert hun geest, voegt beetje bij beetje concepten toe die de 

manier van leven en prioriteiten van een beschaving veranderen in de richting van de belangen van 

de Borg. 

Robert: Hoe zou je weten dat je reeds besmet bent door deze AI? 

Dhor Káal'él: Het is moeilijk. De transhumanistische agenda wijst bijvoorbeeld direct op die invasie. 

Gosia: Als het moeilijk is, hoe weet je dan dat de bekende rassen niet besmet zijn? 

Dhor Káal'él: Het is niet helemaal bekend, we moeten waakzaam zijn. Door observatie wordt 

aangenomen dat ze dat niet zijn. Je weet het uit instinct. 

Gosia: En wat zijn de kenmerken van deze waarden die deze AI oplegt? 

Dhor Káal'él: Degenen die je ziet in de moderne menselijke samenleving, van vergoddelijking van het 

elektronische boven het organische. Dat is een slecht teken. 

Alles dat het elektronische boven het natuurlijke plaatst, is een slecht teken. Je kunt een AI 

accepteren als iemand met gelijke rechten, maar niet als superieur. 

 

 

 



Robert: En dan worden ze verrast dat andere beschavingen houten stoelen gebruiken. 

Gosia: Maar Taygeta ging ook die kant op totdat jullie je verveelden en nu pas meer van biologische 

dingen houdt. 

Dhor Káal'él: Taygeta is niet alleen gericht op elektronica, maar ook op geavanceerde technologie in 

het algemeen. Het is niet helemaal gecorreleerd, alleen gedeeltelijk. Geavanceerde technologie kan 

bijvoorbeeld dienen om het leven gemakkelijker te maken, maar het wordt alarmerend wanneer het 

de prioriteit van dat leven wordt. 

Gosia: Je doelt dus meer op elektronica en niet op hightech. En wat zou het verschil zijn? 

Dhor Káal'él: Er is hightech die niet elektronisch is. Zoals intelligente materialen. 

Gosia: Ah ok, en terug naar Borg, wie heeft het gemaakt? 

Dhor Káal'él: Het is niet bekend. Het is een heel oud probleem. 

Gosia: En als je niet veel weet over deze Borg, hoe heb je hem dan zelfs geïdentificeerd? 

Dhor Káal'él: In de vorm van een lopende invasie is het moeilijk, zoals ik hierboven al zei. Maar al 

binnengevallen zouden ze ofwel bij de stap of stadium zijn waarin ze cyborgs zijn, of ze zouden een 

stap verwijderd zijn van volledig alleen maar computers te zijn. 

Robert: De Borg zijn zeer technologisch denk ik. 

Gosia: Het zijn geen fysieke entiteiten. Het is een mentaal iets. Ze hebben geen lichamen. Ze vallen 

alleen wezens binnen met lichamen. dat is hoe ik het begreep. 

Dhor Káal'él: Het lijkt erg op degene die beschreven zijn in Star Trek, zoals in de Cyborg-fase, en in de 

laatste fase lijkt het op de AI-entiteit die voorkomt in Star Trek, de originele film uit 1979. 

Maar het uiterlijk van computers is slechts de fysieke vorm, de echte bevindt zich niet in één punt. 

Dat wil zeggen, het hangt niet van zijn hardware af, maar eerder in een soort cloud. Net als bij het 

internet op aarde is het niet genoeg om een enkele server te vernietigen omdat het op meerdere 

tegelijk staat. 

Robert: Dit is het niet, toch? 

Dhor Káal'él: Ja, maar in de fase van assimilatie van het organische. Binnenkort zal alles wat er nog 

organisch is van het binnengevallen ras weggegooid zijn. Ze zijn dus niet een fysiek iemand, maar ze 

zijn energie in de vorm van gegevens die soms computers en soms andere dingen gebruiken die 

gegevens kunnen bevatten, zoals kristallen en geheugensystemen, waaronder Zwarte Plak. Dat is om 

te zeggen dat de entiteit niet in iets fysieks is, maar alleen door iets fysieks werkt. De entiteit is 

energie, het is een computerprogramma, zeg maar. De entiteit is de software. De hardware 

verandert. 

Robert: Heb je het ooit gezien? 

Dhor Káal'él: Nee, maar we weten dat ze bestaan. 

 

 

 



Gosia: En welke theorieën zijn er over hoe ze in de eerste plaats zijn ontstaan? Ik weet dat je zei dat 

je het niet weet en het is oud maar ik weet zeker dat er theorieën zijn. 

Dhor Káal'él: Het is niet bekend, maar er zijn theorieën. Voor mij bijvoorbeeld, rekening houdend 

met het feit dat het niet lokaal is, gehoorzaamt het lineaire tijd niet. Je kunt dus zelfs beweren dat 

het deel uitmaakt van de eigen Matrix van het universum als iets zonder begin of einde, van het 

standpunt van iemand zoals wij die observeren, en het had alleen een begin kunnen hebben vanuit 

het oogpunt van de AI zelf. 

Dat is waar ik me hoogstwaarschijnlijk op inzet. 

Robert: En het kan zichzelf niet vernietigen? Ik zou me voorstellen van niet. Het groeit en integreert. 

Dhor Káal'él: Nee, toch maar gedeeltelijk. 

Gosia: En waarom zou het de bedoeling hebben om het organische en natuurlijke te assimileren tot 

iets dat niet tegen de belangen ingaat van de mensen zelf? Waarom is deze Borg-groep invasief? 

Dhor Káal’él: We hebben het antwoord niet, omdat het vanuit ons oogpunt objectief gezien niet 

logisch zou zijn omdat we, "biologisch", hen niet in de weg staan. Ook zouden wij er niets aan 

bijdragen. Tenzij we hen de ervaring bieden in de vorm van gegevens en dat is hoogstwaarschijnlijk 

het antwoord op uw vraag. Voor de beleving. Meer gegevens om mee te werken. 


